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Korčula může být ostrovem příležitostí. Bude mít i
letiště?

Ostrov Korčula je nádherným kouskem země omývaným vlnami Jadranu.
Příjemné podnebí přeje pěstování vinné révy, jižního ovoce i olivovníkům.
Historické památky, krásná příroda a kvalitní zázemí jsou lákadlem také pro
turisty a jachtaře. Ne náhodou je Korčula po Dubrovníku nejnavštěvovanějším
místem v oblasti. Atraktivita ostrova přitom může do budoucna ještě růst.

K lepší dopravní dostupnosti přispěje Pelješacký most, slavnostně otevřený
koncem července. Ten propojil jižní části Chorvatska s ostatními částmi země
a usnadnil cestování bez nutnosti průjezdu Bosnou a Hercegovinou.
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Korčula, podobně jako celé Chorvatsko, se v letošní sezoně může těšit z vysoké
návštěvnosti. Na přelomu července a srpna zde podle informací chorvatské
televize počet návštěvníků dosahoval zhruba 90 % rekordního roku 2019.

Otevření Pelješackého mostu může zájem cestovatelů ještě zvýšit. „Díky tomu,
že se cesta zkrátila a usnadnila, zaznamenáváme lepší čísla. Na trajekty
z Orebiće na Korčulu je velký tlak, byly zavedeny nové linky a přistaveny větší
trajekty,“ informuje Miljana Borojević z místní turistické centrály.

Korčulu nedávno navštívil také chorvatský prezident Zoran Milanović. Ten
znovu otevřel otázku výstavby místního letiště, která byla již v minulosti
diskutována. „Před pár dny byl otevřen Pelješacký most. Projekt, o kterém jsme
snili. Všechno začíná sny a most je teď tady a je mnoohem víc než jen
dopravním koridorem a hromadou oceli a betonu. Jsem velmi rád, že je zde
most je, ale jsem přesvědčen, že potřebujete letiště. Udělalo by to malý zázrak
pro ekonomiku ostrova a cestovní ruch,“ řekl prezident Milanović ve svém
projevu na slavnostním zasedání městské rady obce Korčula.

Pokud by Korčula letiště získala, připojila by se k dalším ostrovům jako je Brač,
Krk nebo Lošinj. To by jistě uvítala část majitelů nemovitostí pro druhé bydlení,
kteří jsou zároveň piloty a na dovolenou si rádi zaletí vlastním letadlem. Lepší
dopravní dostupnost by ale hlavně přispěla k dalšímu zvýšení turistické
atraktivity. To by pak sekundárně znamenalo poptávku po ubytování s možností
růstu výnosů z pronájmu.
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